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Emne: oppdatering ang. søknad Voss kommune
Vedlegg: 
Hei Hilde!

Nå har jeg hatt et møte med Merete og Tone, samt Ronny Skaar som er leder for kulturavdelingen på HFK, for å snakke om hvordan vi
skal gå videre med søknad til Voss kommune. Voss kommune har, som Gunnar nevnte, bedt oss om å sende søknad om dispensasjon
fra reguleringsplanen - en søknad som er mer omfattende enn en vanlig byggesøknad som de først nevnte.

Vi jobber nå med å lage en så god søknad som mulig, og tar sikte på å få sendt den innen slutten av mai. Det er en lenger
behandlingstid på en slik søknad, 2-4 måneder (og i tillegg er det sommerferie). Dermed er montering av kunst til Sankt Hans, eller i
september mest sannsynlig ikke gjennomførbart. Det er dessverre også en risiko for at vi får avslag på søknaden. Vi skal i hvert fall
gjøre alt vi kan for at søknaden skal være god, og for å få til prosjektet!

Siden det er mye usikkerhet knyttet til dette nå, vil vi be deg om å "parkere" prosjektet inntil vi får en avklaring på søknaden, og så får
vi heller finne frem til en fornuftig fremdriftsplan da. Siden vi ikke trenger å forholde oss til noen frister i byggeprosjektet denne
gangen, så får det bare ta den tiden det tar. Jeg skjønner jo at du har mye annet på gang også!

Jeg vil igjen beklage på kunstutvalgets vegne at vi ikke såg denne problemstillingen komme - dersom vi hadde visst at det muligens
ble nødvendig å søke ville vi lagt opp tidsplan etc. annerledes. 

Til sist, hvordan er det har du sendt de første fakturaene? Hvis ikke må du bare gjøre det nå.
Bare ring meg dersom det er noe du vil diskutere videre, eller som er uklart!

Alt godt,
Petra


